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W odpowiedzi na interpelację z dnia 22 lutego 2024r. w sprawie budowy kanalizacji 

deszczowej w ulicy Jodłowej , uprzejmie wyjaśniam: 

Ulica Jodłowa posiada nawierzchnię bitumiczną, a zakładane pierwotnie odprowadzanie wody na 

pobocza  gruntowe nie sprawdza się, szczególnie w czasie intensywnych opadów atmosferycznych.  

Rozumiem problemy Mieszkańców z tym związane i doceniam starania, jednak ograniczone środki 

finansowe nie pozwalają na realizację wnioskowanego przedsięwzięcia w najbliższym czasie. Budowa 

kanalizacji deszczowej wymagać będzie zniszczenia istniejącej nawierzchni, wybudowania kanalizacji 

deszczowej z wpustami i wylotem prawdopodobnie do rowu melioracyjnego przepływającego pod  

ul. Młynarską. Jest to inwestycja bardzo kosztowna, na którą obecnie Miasto nie może sobie pozwolić. 

Biorąc pod uwagę, że istnieje w Skierniewicach jeszcze wiele ulic nie posiadających docelowej 

asfaltowej nawierzchni asfaltowej, trudno będzie wyasygnować środki finansowe na inwestycję 

związaną z budową kanalizacji deszczowej w ulicy Jodłowej. 
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